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Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht dat Volkswagen dieselauto’s uit de handel neemt 
(ingezonden 22 september 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Volkswagen haalt sjoemeldiesels uit de 
handel»?1 

Vraag 2
Heeft Volkswagen/Audi mogelijk ook in Nederland met de software geknoeid 
om de emissie-eisen te omzeilen? Zo nee, waar blijkt dit uit? 

Vraag 3
Gaat u ook in Nederland een onderzoek instellen naar deze verwerpelijke 
praktijk? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om ook auto’s van andere automerken te controleren op 
mogelijke milieufraude? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Welke sancties gaat u instellen tegen dit soort frauduleuze praktijken?

1 http://www.volkskrant.nl/economie/volkswagen-haalt-sjoemeldiesels-uit-de-handel~a4146549/
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